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Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Elnök

2. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

1. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős alelnök

3. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

4. Deák Barbara Diákjóléti Bizottság elnöke

5. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

6. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

7. Harangozó Pálma Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

10.Osztényi Dóra Tudományos referens

11. Szóráth Blanka Ellenőrző Bizottsági tag

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Czingráber Péter kezdi meg a beszámolók sorát azzal, hogy előző hét kedden
publikálták a második angol nyelvű cikket, emellett csütörtökön Wawra Mátéval együtt
rendszerezték a weblapon lévő rovatokat, és frissítették a szerkesztőségi tagok oldalát is.
Megosztja, hogy részt vett az ELTE Press workshop kidolgozásán, a mai nap folyamán pedig
a Rendkívüli Elnökségi ülésen, ahol az Alapszabály megbeszélésére került sor.

Layton Sandra beszámol arról, hogy február 23-án szervezetfejlesztési megbeszélést
tartottak az animátori képzésekről, valamint holnap az utolsó két képzéstervet fogják
átbeszélni.

Szántó Lili arról számol be, hogy a képkeretek egyeztetés alatt állnak az IKEA-val, a
nyomtató patron hamarosan megérkezik, emellett leadta az EHÖK irodaszer rendelést, és a
Gólyahét kifizetéseket is intézik.

Harangozó Pálma február 21-én részt vett egy Tanulmányi Bizottsági ülésen, február
22-én pedig egy EHÖK Tanulmányi Bizottsági ülésen, ahol megszavaztak egy OHV
kérdőívekkel kapcsolatos javaslatot.

Lillik Dóra beszámol arról, hogy múlt hét csütörtökön tartották meg a Nemzetközi
Információkért felelős referens pozíció felvételijét, amin öt jelentkező vett részt. Megosztja,
hogy megkereste két külföldi hallgató azzal kapcsolatban, hogy szeretnének student group-ot
alapítani, így elküldte nekik a honlapot, és fogadóórát is felajánlott.

Tóth Dorottya Panna megosztja, hogy február 22-én megbeszélést tartottak a boci
koordinátorral, február 23-án pedig részt vett egy szervezetfejlesztési ülésen. Február 22-én
sikeresen lezajlott a TáTK-val és IK-val közösen tartott Karibuli. Február 26-án elkezdődtek a
játszatós animátori képzések, és a tegnapi képzésekről nagyon jó visszajelzések érkeztek. A
mai nap folyamán részt vett az Alapszabály megbeszélésén, illetve összeültek a Gólyahét
főszervezőivel.
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Wawra Máté beszámol arról, hogy február 21-én frissítette a weblapon a fogadóórák
időpontjait, és február 22-én Czingráber Péterrel összeülve rendszerezték a Perspektíva
felületét. Arra kéri az Elnökség tagjait, hogy majd nézzék meg, hogy szükséges-e bármit
aktualizálni, módosítani a honlapon. Részt vett a mai Rendkívüli Elnökségi ülésen. A jövő hét
folyamán valószínűleg Tóth Hubával összeülnek, hogy átbeszéljék a #mediagroup workshop
menetét.

Szóráth Blanka elmondja, hogy február 21-én részt vett egy Tanulmányi Bizottsági
ülésen.

Deák Barbara arról számol be, hogy február 25-én elkezdődött a rendszeres szociális
támogatás fellebbezési időszaka, ami március 11-ig tart.

Andrónyi Réka tegnap részt vett egy megbeszélésen, ahol az ELTE SEK napok
lehetséges előadóiról egyeztettek, továbbá az esemény szervezésével foglalatoskodott.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy egyeztették a Tanulmányi Hivatallal a március 8-ai
Diplomaosztó szereplőit, amin végül Fejes Zsófia és Lillik Dóra fog részt venni. Február
21-én részt vett egy EHÖK Elnökségi ülésen, ahol bemutatkozott az EHÖK Ellenőrző
Bizottsági elnökjelölt. Február 22-én a boci koordinátorral tartottak megbeszélést, február
23-án a szervezetfejlesztési megbeszélésen, a mai nap folyamán pedig az Alapszabály
módosításának megbeszélésén vett részt. Megosztja még, hogy folyamatosan zajlanak a
Gólyatábor megbeszélések, és jövő hét csütörtöktől az EHÖK szintű megbeszélések is
elkezdődnek.

2. Egyebek

Layton Sandra elmondja, hogy az Izabella utcai épület büfése a jövőben szeretne
szervezni különböző eseményeket. Wawra Máté azt mondja, hogy szívesen részt venne egy
ezzel kapcsolatos megbeszélésen.

Harangozó Pálma megosztja, hogy megkeresték mesterképzéses pszichológus
hallgatók a szakdolgozat titkosítási kérvénnyel kapcsolatban, azonban a pontosítás érdekében
inkább jobban utánajár a kérdésnek.

Lillik Dóra ismerteti az Elnökség tagjaival a lehetséges Külügyi bizottsági tagokat.
Tóth Dorottya Panna felterjeszti az utódlást, és megosztja az Elnökséggel a potenciális

jelölteket. Kéri az Elnökség tagjait, hogy ha van ötletük, hogy kit lehetne felkérni, akkor azt
ne tartsák magukban.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:50 perckor lezárja.
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Budapest, 2024. február 27.

Fejes Zsófia Szóráth Blanka
elnök tag

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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